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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Drogprevenció" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kiss Péterhez,
a Szociális és Munkaügyi Minisztériumot vezető miniszterhez. A kérdésre a választ írásban
kérem

Tisztelt Miniszter Úr!
Egy 2004. évi kutatás adatai szerint a 11-12 . évfolyamos középiskolások 47,5%-a fogyasztott már
életében valamilyen tiltott szert . Ehhez képest a szocialista kormány 2003-ban 540 közoktatási
intézmény, a7nz mindössze az intézmények 15%-a részére biztosított pályázati támogatást
drogprevenciós programokra . 2004-ben ennél is kevesebb, 322, 2005-ben pedig már csak 309
iskola kapott hasonló kormányzati támogatást .

Kérdezem Miniszter Urat :
Tekintetbe véve a tiltott szerek fogyasztásának egyre növekvő mértékét, hogyan fordulhat elő,
hogy a kormányévről évre csökkenti a drogprevencióra fordított pályá zati keret nagyságát?

Milyen jelenleg futó programjai vannak a kormánynak a drogprevenció területén?

Mekkora összeget fordítanak 2007-ben drogprevencióra?

Tervezik-e a preventív programok bővítését, a finanszírozásukra fordított források növelését?

Tisztelettel várom érdemi válaszait .
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Írásbeli kérdés
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